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To:

Cc:

From: )

Sent: Fri 2/12/2021 4:06:29 PM

Subject: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Received: Fri 2/12/2021 4:06:29 PM

tk zou EY vraserIEREEN
van:[EETEEE© minvws.ni>

Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 15:15

aan:IEE
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

@minvws.nl]
@minvws.nl]

@minvws.nl>

vo!

IESEDeze mail was even blijven hangen maar prima als z aanschuift, heb jij naam wie we kunnen uitnodigen of vervanger? Vindt wel

belangrijk de datum te handhaven gezien drukke agenda’s van de betrokkenen e.2. EE
Gr

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 22:39

Aan:ICTS)JREc inv.
Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Hi [JJEEEZHeb stuk nu niet bij de hand. maar als ik het goed herinner ging het ook over bekostiging/wat mag je waaruit

betalen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:[IEE EXEDN inv ol

Datum: woensdag 20 jan. 2021 10:33 PM

J KH 5.1.2e @minvws.nl>,
ED 5.120

5.1.28

Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

HoiIEEEIk ben nog niet zo goed thuis in jullie kolom: waarom zou Z hierbij moeten aansluiten? We hebben nl eerder gesproken in

samenstelling PG, CZ en BEY ierover?

ee;

Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 00:02

Aan: J] 5.1.2e

5.1.2e

@minvws.nl>;

) <EEARLM@ minvws.nl>;
@ minvws.nl>;5.1.2e

cc:



976380

Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Beste[JJEREEl dank voor de stukken. Gegeven het beschreven vraagstuk lijkt het me ook belangrijk dat jullie de directie

Z byj de bespreking van deze notitie uitnodigen.

Met vriendelyjke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:

Datum: donderdag 14 jan. 2021 9:34 AM

Kopie: EEFS = 5.1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Allen,

Dit overleg is ingepland op 23 februari van 1600 - 1700u.

Bijgaand de betreffende stukken.

Voor CZ en PG staan deze ook in iBabs.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e | 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Publieke Gezondheid|

osIIE

Verzonden: zondag 10 januari 2021 21:02

@rivm.n!>;[ICAIBEEN© ninvws.ni>; _Dienstpostbus Secretariaat PG

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Hoi,
Heb dit onderwerp afgelopen week in onze gezamenlijk MT met PDC19 aan de orde gesteld en afgesproken dat we in februari

een gesprek over deze notitie over de toekomst van de microbiologische diagnostiek hebben met PG-PDC19-CZ-RIVM. Daar

zullen vanuit hen andre vd zanden en aansluiten, we nodigen|JENIEERuit van CZ enffEfvanuit RIVM.

5.1.2e il jij ook svp aznsluiten? Nog aanvullingen?

wil jij daar een moment voor zoeken (half/eind febr)?

@JEEEZY kun jij nogmaals de notitie met oplegger zenden tbv gesprek?

Groetjes

Van: rivm.nl>

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 10:12

Aan: @ minvws.nl>

cc: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

He IEEE



976380

Nee, er moeten geen besluiten worden genomen op basis van deze notitie. Het gaat vooral om gezamenlijke

gedachtevorming over publieke microbiologische diagnostiek en bij voorkeur vooruitlopend op evaluaties. Het beter

inrichten van de publieke gezondheidstaak van laboratoria was voor ons voor Covid al een onderwerp dat we via de

notitie probeerden aan te kaarten. En Covid heeft het nog duidelijker gemaakt. Ik begrijp heel goed dat het voor

PDC nu nog lastig is in de waan van de dag. Maar graag houden we wel in onze overleggen een vinger aan de pols
wanneer er wel enige ruimte komt.

Voor de referentielaboratoria, verder vertraagd door Covid, willen we wel in 2021 het traject tot het nieuwe netwerk

afronden. Daarvoor komt een notitie die specifiek op dit onderdeel van de publieke microbiologische diagnostiek in

gaat hopelijk snel in het voorjaar jullie kant op.

Groeten, IEEE
From:EEC. EXE  «invws o>

Sent: vrijdag 18 december 2020 10:28

To: @rivm.nl>

Ce: @minvws.nl>

Subject: RE: Oplegger bij de notitie microbiologische diagnostiek

Ik heb hem doorgestuurd naar de mensen die bij covid met testen bezig zijn maar die zitten zo diep in de day to day dingen dat

een beetje er boven hangen nu niet lukt, de labwereld is enorm in beweging n.a.v covid en eer het stof neergeslagen is zijn we

nog wel even verder. Moeten er naar aanleiding van deze notitie op korte termijn al besluiten genomen worden?

Verzonden: vrijdag 20 november 2020 20:14

@minvws.nl>; " @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>; 1. @rivm.nl>

Onderwerp: Oplegger bij de notitie microbiclogische diagnostiek

+EEN

Helaas lukte het niet gisteren, maar vandaag zoals afgesproken de oplegger bij de notitie microbiologische
diagnostiek die we in december 2019 hebben opgesteld. De oplegger geeft een samenvatting van de notitie en

benoemt een aantal punten naar aanleiding van COVID-19. EREkan het verder toelichten tijdens het PO volgende
week. Voor de volledigheid heb ik ook de achterliggende notitie nog even toegevoegd.

Fijn weekend en groeten,

T: 030-2744771 | M: ocEEE
E rivm.nl

Centrum Infectieziektebestrijding (CIb) | Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)
Antonie v. Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven


